

雲林監獄於 103 年 03 月 14 日辦理收容人法治教育演講活動

Yunlin 103 years in prison on March 18 apply for asylum humanities Kang squared cast prospective match race



陳淑香律師上課情形 Shu-Hong lawyer about class



陳淑香律師上課情形 Shu-Hong lawyer about class



有獎徵答頒獎情形 Quiz prizes situation



有獎徵答頒獎情形 Quiz prizes situation

陳淑香律師於 3 月 14 日下午 2 點蒞監實施法治教育消費者保護法及六法專題講座，陳律師以生活實例講解消費者保護法及六法，除以活潑及重點整理的講授方式及穿插互動問答方式加強同學法治觀念外，並隨機實施單元有獎徵答法律常識，現場為同學解決不少法律疑惑。本季輪由 1、4 工場，計 170 名同學至現場參與。

Shu-Hong lawyer at 14:00 on March 14th-hand monitoring the implementation of the rule of law and the Consumer Protection Act Six Ways educational seminars, Chen lawyers life examples to explain the Consumer Protection Act and the Six Laws, divided by the lively and focused on finishing the teaching methods and interspersed with interactive Q & A ways to strengthen the concept of the rule of law students, the implementation unit and random quiz legal knowledge, on-site for students to solve many legal doubts. Round season from 1,4 workshops, total 170 students to the field to participate.